
Sołectwa Gminy Barczewo,                             Barczewo, 27.01.2015 

 

Rady Osiedla Barczewa 

 

 

 

                                 Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne   

 

                                                w Olsztynie  

  

   W imieniu naszych mieszkańców uprzejmie prosimy o ponowne rozważenie 

możliwości odtworzenia linii autobusowej nr 14, Olsztyn - Barczewo. 

   Kursujący obecnie transport osobowy na w/w trasie absolutnie nie spełnia naszych 

oczekiwań. W godzinach tzw. szczytu busy wyjeżdżające z Barczewa są już przepełnione 

i najczęściej nie zatrzymują się we Wrócikowie, Łęgajnach, Kaplitynach i Wójtowie. 

Ludzie dorośli, a także młodzież i dzieci mają problem, aby dostać się do miejsc pracy, 

szkół i uczelni, a potem wrócić do domu. 

Z tego transportu korzystają nie tylko mieszkańcy Barczewa, ale też mieszkańcy 

ościennych sołectw, którzy dostają się często do Barczewa przygodnym transportem, 

a potem starają się dotrzeć do Olsztyna i z powrotem.  

Ogromnym problemem z transportem mają ludzie niepełnosprawni i matki z dziećmi 

w wózkach. 

Nie wymagamy rzeczy niemożliwych, prosimy tylko o 2 autobusy w godzinach 

porannych i 2 autobusy w godzinach popołudniowych. Rozumiemy czynniki 

ekonomiczne, bo w takich czasach żyjemy, ale zdecydowanie ważniejszy jest czynnik 

społeczny, bo przecież ,,człowiek jest najważniejszy”.  

Liczymy, że pochylicie się Państwo nad naszym problemem i odniesiecie się do 

niego w możliwie najkrótszym terminie. 

 

Z wyrazami szacunku: 

Stanisława Mróz, Sołtys Wrócikowa,  

Andrzej Turek, Sołtysn Łęgajn,  

Krystyna Szter, Sołtys Kaplityn, 

Adam Perczyński, Sołtys Wójtowa, 

Włodzimierz Staniszewski, Osiedle ,,Stare Miasto”, 

Przemysław Sobiczewski, Osiedle ,,Nowe Miasto”.  

  

 

Osoba do kontaktu: Krystyna Szter, 517 602 336, k.szter@onet.eu 

 

Do wiadomości: 

 

- Burmistrz Barczewa, 

- Rada Miejska w Barczewie        
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